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Одељење комуналне 
инспекције  

издало је 44 налога,  
донело 10 решења, 5 
захтевa за покретање 
прекршајног поступка, 
сачинило 13 записника 

са прегледа на лицу 
места и имало 5 
сведочења код 

прекршајног суда. 
Налози су се углавном 
односили на уклањање 

огревног дрвета, песка и 
хаварисаних возила са 

јавних површина и друге 
неправилности. 

 
 
 
 

Приоритет отварање  
нових радних места 

 ЗАМЕНИЦА ГРАДОНАЧЕЛНИКА БОЈАНА ВЕЛИЧКОВ 

Скоро два месеца обављате функцију заменице градоначелника Врања.Да ли сте успели да 
се уходате, да „похватате“ све конце и ухватите се у коштац са проблемима? 
Нисам имала много времена за прилагођавање.Чим се латите овако одговорног посла, онда морате 
брзо да реагујете, да решавате проблеме, доносите одлуке, што нимало није лако. Морам рећи да је 
посао јако напоран и да захтева огромно ангажовање, али да је истовремено и леп. 
Делујете као енергична жена која је спремна да истраје у реализацији било ког 
посла.Колико Вам то помаже у обављању свакодневних актиности? 
-Јесам енергична, упорна и доследна, што ми итекако помаже од кад сам села у „врућу“ фотељу. Радни 
дан ми траје више од 12 сати, и нема одмора, јер је посао као што сам већ рекла јако динамичан. 
Настојим да свакодневне  проблеме које ми износе моји суграђани, а има их пуно, решавам у ходу.     
С друге стране доста времена посвећујем пројектима чија је реализација у току, или које планирамо да 
спроведемо, и који ће пуно утицати на побољшање квалитета живота у граду. 
Шта Вам најтеже пада у свакодневном раду? 
Кад разговарам и покушавам да помогнем мојим суграђанима који се налазе у заиста тешкој 
материјалној ситуацији.Већина нема ама баш никакве приходе, и једва преживљава, а везане су вам 
руке, јер је буџет ограничен. Зато је за мене, али и комплетно руководство, приоритет над 
приоритетима отварање нових радних места. 
Поред привлачења нових инвестиција који су Вам још приоритети у раду? 
Побољшање положаја младих, који су будућност овог града.Такође, побољшање положаја жена кроз 
удруживање, затим улагања у културу, спорт. То су инвестиције које се увек исплате, и код којих се 
профит не мери новцем, већ изграђивањем једног здравог друштва.Потребан нам је један системски 
приступ, а не од ситуације до ситуације.То није добро, и залагаћу се да се то промени. 
Први пут на једној овако одговорној функцији се налази жена. Колико је то препрека или 
предност у обављању посла? 
У локалној администрацији нема поделе на мушке и женске послове.Колеге ме третирају равноправно, 
што ми је драго. По природи жене су брзе, одговорне, савесне, и то може само бити предност. 
Каква је сарадња са запосленима? 
-Јако сам задовољна стручношћу запослених. Битно је да делујемо као тим, и да нема страначког 
уплитања, што не би било дробро.Без да се увреде други издвојила би више него добро  сарадњу са 
Канцеларијом за локални економски развој, у којој раде изузетно кооперативни и стручни млади људи. 
 
 
   
 

 

У претходном мандату били сте члан  Градског већа, а сада сте на месту заменика 
председника Скупштине. Можете ли да упоредите ове функције? 
Свака функција носи одређену одговорност. У зависности од односа према обавезама и задацима, 
свако радно место захтева одређено залагање. У сваком случају, функција заменика председника 
Скупштине доноси више обавеза и више одговорности.  
Приметно је да има доста посла у Врању. Међутим, који су то најважнији приоритети 
руководства Града? 
Основни циљ сваког руководства је да оправда очекивање и поверење грађана. Много је проблема 
које треба решити, али ћемо настојати да у условима економске кризе, решавамо она питања која су 
за наше суграђане од животног значаја. Поред тога, настојаћемо да унапредимо привредни и 
економски развој града, да обезбедимо веће запошљавање, да побољшамо услове у свим областима 
попут образовања, здравства, културе, спорта... Све ово, не треба да буде схваћено као велико 
обећање, већ као искрена намера руководства града, да у тешким условима, учинимо корак више.  
Којим ћете се принципима руководити у свом раду? 
Принципима којима морају да се руководе сви они који обављају одговорну дужност и чија доследна 
примена значи потврду човека у сваком погледу. У свом досадашњем, 32-годишњем  раду, никада 
нисам имао пропусте који би ме деградирали у било ком погледу. Наравно, нећу дозволити ни у 
периоду који је преда мном да због неких других околности одустанем од својих принципа, од којих 
издвајам одговоран однос према раду, према онима са којима сарађујем, и одговоран однос према 
читавој заједници која успехе и резултате не мора да увиди, али знам да пропусте сигурно не 
прашта.  
Какву атмосферу очекујете у Скупштини града? 
Разумну и рационалну.  Још једном ћу да поновим да мислим да је прошло време „дечјих болести“ 
нашег вишестраначког живота и да смо сви ми, као појединци и као представници странака, 
политички сазрели. Мишљења сам да је дошло време да се понашамо као политички противници, а не 
као непријатељи. Очекујем да се и даље политички разликујемо, али да ћемо, када су у питању 
интереси локалне заједнице, бити јединствени, јер не видим због чега би се у томе разликовали.  
 
 

 

Јединство око најважнијих 
интереса за локалну заједницу 

 ЗАМЕНИК ПРЕДСЕДНИКА СКУПШТИНЕ СИНИША МИТИЋ 

 

 
 

Саобраћајна 
инспекција 

је поднела 4 захтева за 
покретање прекршајног 

поступка, донела 3 
решења о инспекцијском 

прегледу возила и 
упутила 2 обавештења 

странкама. 
 
 
 
 
 
 

 
 

Служба за заштиту 
животне средине 

сачинила је 3 службене 
белешке, 3 дописа, 

имала 4 инспекцијска 
прегледа, упутила 1 

обавештење да је поднет 
захтев за издавање 

дозволе за складиштење 
неопасног отпада и 
урадила анализе 

извештаја о мониторингу 
полена и о контроли 

ваздуха у Врању. 
 
 

ВЕСТИ 

ВЕСТИ 

ВЕСТИ 
 

 
Одсек извршења 

предузео је 3 покушаја 
извршења решења. 
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Секретаријат за 
здравствену, 

социјалну, дечју и 
борачко инвалидску 
заштиту, избеглице и 
привремено расељена 
лица је сачинио 3 захтева 

за издавање уверења, 7 
захтева за признавање 

права војним инвалидима 
и учесницима НОР-а на 

месечно новчано примање,   
и имао исплату 

кадровачке, борачке 
помоћи и исплату по 
бившим савезним и 

републичким прописима. 
 
 

 
 
 

 

ВЕСТИ 
 

Секретаријат 
комунaлне полиције 
поднео je 35 захтева за 
покретање прекршајног 

поступка, издао 30 
обавештења за уплату 

мандатних казни, издао 7 
упозорења и 263 усмена 
наређења, извршио 102 

провере идентитета 
увидом у личне исправе, 

сачинио 72 службене 
белешке, поднео 10 

захтевa за предузимање 
мера и активности, 12 

захтева за доставу 
података и 16 обавештења 

по пријави грађана, 
пружио 4 асистенције 

Секретаријату за 
инспекцијске послове и 

заштиту животне средине. 
 
 

 

ВЕСТИ 
 
 

Одсек друштвене 
бриге о деци 

примио је 124 захтева за 
остваривање права на д.д, 
58 захтева за остваривање 

права на родитељски 
додатак, 11 захтева за 
продужено породиљско 
одсуство, обавио 195 

стручних консултација у 
вези накнаде зараде за 

породиље, 220 
консултација са странкама 

у погледу остваривања 
материјалних права и 

ликвидирао 330 спискова. 
Такође су урађена и 234 
решења о праву на дечји 

додатак. 
 

 
 
 

 

Градоначелник Врања Зоран Антић боравио је у Цетињу, где се састао са градоначелником Престонице 
Цетиње Александром Богдановићем. Градоначелник Богдановић је на састанку говорио о активностима 
Цетињa на реализацији предстојећих пројеката, попут изградње жичаре Котор – Ловћен – Цетиње. 
Градоначелник Антић је изразио задовољство посетом Цетињу и упознао домаћина са више пројеката које 
реализује Град Врање.  Такође, градоначелник Антић је рекао да је упознат са недавним пожаром у здању 
бившег руског посланства у Цетињу и истакао да ће и Град Врање пружити подршку у процесу санације 
поменутог објекта. Током разговора, било је речи о смерницама будуће сарадње Цетиња и Врања, иначе, 
градова побратима. Констатовано је да простор за интензивнију сарадњу постоји на више поља, а 
градоначелник Антић позвао је градоначелника Богдановића да у скорије време посети Врање. 
Градоначелник Врања Зоран Антић боравио је у Цетињу, где се састао са градоначелником Престонице 
Цетиње Александром Богдановићем. Градоначелник Богдановић је на састанку говорио о активностима 
Цетиња на реализацији предстојећих пројеката, попут изградње жичаре Котор – Ловћен – Цетиње. 
Градоначелник Антић је изразио задовољство посетом Цетињу и упознао домаћина са више пројеката које 
реализује Град Врање.  Такође, градоначелник Антић је рекао да је упознат са недавним пожаром у здању 
бившег руског посланства у Цетињу и истакао да ће и Град Врање пружити подршку у процесу санације 
поменутог објекта. Током разговора, било је речи о смерницама будуће сарадње Цетиња и Врања, иначе, 
градова побратима. Констатовано је да простор за интензивнију сарадњу постоји на више поља, а 
градоначелник Антић позвао је градоначелника Богдановића да у скорије време посети Врање.  
Градоначелник је посетио и Требиње, где је разговарао са замеником начелника општине Зораном Сорајићем 
и потпредседником Скупштине Петром Иванковићем. Договорено је да се сарадња започета на културном 
пољу 80-тих година, пре свега у области позоришне уметности, мора интензивирати и проширити, тим пре 
што Врање и Требиње имају богато културно-историјско наслеђе.Такође, представници два града сагласили 
су се да основ за сарадњу постоји и на економском плану, и да ће све активности којих је било у претходном 
периоду бити  крунисане потписивањем Повеље о братимљењу, највероватније у октобру ове године. 

 
 

01. август 2012. 

Градоначелник Антић посетио  
Цетиње и Требиње 

 

У сарадњи са ЕУ ПРОГРЕС Програмом, у оквиру Градске управе у Врању, биће имплементиран 
пројекат под називом „Оснивање Јединственог центра за подршку бизнису и издавање грађевинских 
дозвола“. У оквиру пројекта, ЕУ ПРОГРЕС ће пружити подршку у виду израде оперативног модела 
Центра, обуке радника, техничког опремања Центра и израде базе података. Пројектом је предвиђено 
потписивање Меморандума о сарадњи између града Врања и надлежних градских и републичких 
јавних институција, у циљу успостављања ефикаснијег процеса издавања грађевинских дозвола. 
Временски рок за завршетак свих активности је јануар 2013. године. 
 
 
 

У малој сали Скупштине града одржана је друга седница Организационог одбора манифестација 
„Дани Врања“ и „Каранфил девојче“, на којој је било речи о програмским активностима и конкретним 
задацима чланова Организационог одбора. Према речима председника Одбора Горана Станковића, 
програм манифестација у потпуности ће бити усклађен са предвиђеним буџетским средствима, 
планираним за 2012. годину. Када је реч о самом програму, чланови Одбора су се сагласили да ће он 
бити изузетно богат, укључујући наступе познатих уметника, аукције слика, салон књига, етно сајам, 
вече фолклора, али и вече рок музике. Сви директори, односно представници јавних установа и 
предузећа, доставили су своје писане предлоге програмских активности са финансијским плановима. 

08. август 2012. 

Програм манифестација у складу са 
предвиђеним буџетским средствима 

01. август 2012. 

Ускоро Јединствени центар у Врању 
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ВЕСТИ 

ВЕСТИ 

ДИРЕКЦИЈА 

 
 

Са циљем повећања 
безбедности, Дирекција је 
организовала радове на 

обележавању 
хоризонталне саобраћајне 
сигнализације, поправци 
јавне расвете и радове на 
крпљењу ударних рупа у 
близини школа и вртића у 
граду. У току овог месеца 

су вршени радови на 
изградњи јавних 

аутобуских стајалишта у 
улицама Партизански пут,  

Радничка и Булевар 
Авноја, а пројекат се 

реализује из Комуналног 
програма. Стајалишта су 

изграђена у циљу 
смањења саобраћајне 

гужве и повећања 
безбедности саобраћаја. 

Током  текућег одржавања 
светлосне саобраћајне 

сигнализације, урађена је 
условна зелена стрелица 
на раскрсници улица: Трг 

Братстсва и Јединства 
према Партизанском путу, 

као и на раскрсници 
улица: Булевар Војске и 
Париске Комуне. Радови 

на крпљењу ударних рупа 
се настављају, а тренутно 
се врши санација коловоза 

у улицама: Симе 
Погачаревића, Виктора 
Бубња, Млада Босна, 

Валтерова, 7. Септембарa, 
Ратка Павловића и Густава 
Крклеца. Од овог месеца 
улица Ивана Цанкара ће 
бити једносмерна и то из 

правца кружног тока 
према улици Змај Јовине. 

 
 
 
 
 
 
 
 

КОМРАД 

 
На Депонији „Метерис“ 

редовно се узимају 
узорци из аерациног 

базена и сабирног шахта 
и испитује се растворни 
кисеоник (О2), хлориди 

(Цл), сулфати (СО4), 
нитрати (НО3), нитрити 
(НО2) и ортофосфати. 
Свакодневно се прати 
квалитативни састав 

смећа и врши се 
секундарна сепарација 

отпада тј, одваја се 
папир, метал, ПЕТ 

амбалажа и фолија. 
Мерним инструментом за 
гама зраке контролише 

се сваки камион са 
смећем из домаћинства и 
привреде, до сада није 

било радиокативног 
отпада. 

 
 

 
 
 
 
 
 
 
 

10. август 2012. 

Промоција друштвено  
одговорног пословања 

У малој сали Скупштине града одржан је састанак представника  Врања , УСАИД-а и пословног 
сектора, на коме је било речи о будућим корацима у процесу имплементације и промовисања 
друштвено одговорног пословања. Учесници састанка су конкретизовали  планиране активности које 
ће бити основа за израду пројектних предлога око којих постоји заједнички консензус. На састанку 
су именовани и чланови Форума, а цео процес је подржан од стране УСАИД-овог пројекта Локалног 
одрживог развоја. 

Саветник председника Републике Србије за културу Радослав Павловић боравио је у Врању где се 
сусрео са руководством града. На састанку је било речи о околностима које су довеле до пожара  у 
коме је страдао врањски театар, као и о досадашњим активностима Одбора за обнову Позоришта, о 
чему је говорио председник Скупштине Дејан Тричковић. Радослав Павловић је рекао да је могуће, 
уз много пожртвовања, вратити Позоришту некадашњи изглед и додао да је страдала значајна 
институција у значајном граду. Народни посланик Мирољуб Стојчић се захвалио саветнику 
Председника Републике на подршци и додао да ће нова зграда бити изграђена истичући да Врање 
без позоришта не може да живи. Народни посланик Драган Николић је изразио наду да ће Врањанци 
добити своје позориште до 31. јануара следеће године, а он ће уједно бити особа задужена за 
контакт  са Министарством културе у процесу прикупљења средстава за изградњу Позоришта. 
Радослав Павловић је потом обишао и зграду некадашњег позоришта које је изгорело у пожару, 2. 
јула. 
 

09. август 2012. 

Саветник председника РС Радослав 
Павловић боравио у Врању 

ИНЕ: ДЕЈАН ТРИЧКОВИЋ 

16. август 2012. 

Пријем за учеснике  
Међународног скаутског кампа 

 

Заменица градоначелника Бојана Величков и члан Градског већа Дарко Филиповић приредили су пријем за 
60 извиђача и волонтера из земље и иностранства, учеснике Међународног скаутског кампа у Белишеву и 
Првог волонтерског кампа, који ће се, након Белишева, преселити у село Јовац. Поздрављајући младе 
извиђаче и волонтере,  Бојана Величков је рекла да је срећна што је у друштву младих људи који су у 
времену доминације информатичких комуникација, спремни да волонтирају и брину о природи. Члан 
Градског већа Дарко Филиповић је пожелео добродошлицу младим скаутима и изразио наду да ће из Врања 
понети добре утиске. Поред извиђача из Врања, Власотинца, Новог Сада и Београда, у раду кампа 
учествују и извиђачи и волонтери из Француске, Шпаније, Јапана, Грчке, Ирске и Енглеске. 
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ВЕСТИ 

ВЕСТИ 

 
ВОДОВОД 

 
 

Екипе ЈП“Водовод“, биле 
су ангажоване на 

санацији хаварија на 
водоводној мрежи у 

улицама: 
Радисава Јовића, 

Миодрага Пешића, 
Таковска, Албанске 

Голготе, Фрање Клуз, 
Илинденска, Симе 

Стојименовића, 
Пролетерске бригаде, 

Стојадина Анђелковића 
Диче...на прикључним 
водовима у улицама 

Сутјескина, Два брата, 
Јована Хаџивасиљевића, 
Немањина, Омладинске 

бригаде,  Симе 
Погачаревића, Саве 

Ковачевића и Виктора 
Бубња, на замени шебер 

затварача у улици 
Булевар Авноја, на 

изради прикључака на 
водоводној мрежи у 

улицама Хиландрарској 
и Ђуре Салаја и на 
испирању мреже на 

више места у граду и 
Врањској Бањи. 

 

 
УПРАВА БАЊЕ 

 
Екипе ЈП "Управа Бање" 
биле су ангажоване на 

припреми техничке 
документације, чишћењу и 

заливању парка, окопавању 
ружа у парку, чишћењу 

кинете реке ,,Бањштице“, 
извођењу радова на 
изградњи фекалне 

канализације у насељу 
Савинци, сређивању трим 
стаза, замени поломљених 
клупа и замени прскалица 

на заливном систему у 
парку. 

 
 
 

16. август 2012. 

Одржан састанак са представницима 
Амбасаде Јапана 

 

16. август 2012. 

Одржане три седнице Градског већа 
 На трећој седници Градског већа усвојен је Извештај о раду Градске управе и донето Решење о 

образовању Штаба за ванредне ситуације. Према речима члана Градског већа Бранимира Стојанчића 
и заменице градоначелника Бојане Величков, чланови Већа су се сагласили да се у Градској управи, 
али и у градским јавним предузећима и установама изврши рационализација запослених, а где буде 
потребно, и интерна ревизија пословања појединих предузећа и установа. Усвојен је Извештај о 
стању јавног реда и мира на подручју града Врања за 2011.годину, који бележи пад броја прекршаја 
за 12,5%, као и Информација о стању безбедности саобраћаја на подручју града Врања за прошлу 
годину.Саобраћајној полицији биће упућен предлог Градског већа о повећању броја патрола у ширем 
центру града и изналажења средстава за увођење видео надзора. На седници су усвојени Извештаји  
о раду са финансијским пословањем  у  2011. години јавних предузећа и установа, затим извештај о 
раду на програму здравствене заштите становништва од заразних болести, анализу појединих 
показатеља здравственог стања становништва са предлогом мера за побољшање, извештаје о раду 
Јавног правобранилаштва, Заштитника грађана, предлог Одлуке о приступању оснивања Једин-
ственог шалтера за подршку бизнису и издавање грађевинских дозвола. “Кавим Јединству“ одобрен 
је захтев за повећање цена услуга од 9 до 20%. 
На четвртој ванредној седници Градског већа донета је Одлука о измени одлуке о реализацији 
програма волонтирања – стручне праксе за 2012/2013.годину, као и решење о измени решења о 
именовању комисије за реализацију и праћење програма стручне праксе. 
На 5. седници Градског већа разматран је Нацрт Плана детаљне регулације система за пречишћа-
вање отпадних вода у Врању, чиме ће како је рекао на конференцији за новинаре градски већник 
Бранимир Стојанчић бити омогућено унапређење постојеће водоводне мреже. И остале тачке које су 
усвојене, а односе се на Нацрте Одлука о изради Плана детаљне регулације зоне Бунушевац и потеза 
између нерадовачког пута и обилазнице у Врању омогућиће брже издавање локацијских дозвола и 
заштиту животне средине.  
 

Заменица градоначелника Бојана Величков и чланови Градског већа Ненад Величковић и Жикица 
Антанасијевић разговарали су са другим секретаром јапанске амбасаде Нориаки Абеом и његовим 
сарадницима о реализацији Пројекта унапређења пчеларства на територији Града Врања, у оквиру 
„Програма основних потреба становништава“ амбасаде Јапана. Заменица Величков је рекла да ће, 
уколико пројекат буде одобрен, укључити младе људе који живе на селу, а желе да се баве узгојем 
пчела. Према њеним речима, ускоро ће бити формирана и Радна група која ће бити надлежна за 
координацију пројектних активности и надзор постојећих и будућих пчеларских Удружења. Јапанска 
амбасада годишње добија око 250 молби и пројектних пријава, од којих се реализује око 10-так.  
 

 
НАРОДНИ МУЗЕЈ 

 
У Галерији Народног 

музеја у Врању 
отворена је изложба 

слика, графика и 
скулптура из збирке 
савремене уметности 

Народног музеја 
Врање. 

 

ВЕСТИ 

 

17. август 2012. 

СМС број за помоћ Позоришту 
 
 

У малој сали Скупштине града одржан је састанак Одбора за обнову зграде Позоришта на коме је било 
речи о досадашњим активностима на прикупљању новчаних прилога за обнову врањског театра. Према 
речима градоначелника Зорана Антића, ускоро ће бити активиран и СМС број 2141 код сва три 
национална мобилна оператера, за све оне који желе да на овај начин помогну обнову Позоришта. 
Цена СМС-а биће 60 динара. Градоначелник Антић је рекао да ће грађевински радови бити завршени 
на време и додао да ће значајна средства бити потребна за техничко опремање зграде Позоришта. На 
састанку се чуло и да ће, упркос пожару, овогодишњи „Борини позоришни дани“ бити одржани од 21. 
до 25. октобра. 
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ВЕСТИ 

 
 

ВЕСТИ 

БИБЛИОТЕКА 

 
У Америчком кутку 
Библиотеке „Бора 

Станковић“, одржане су 
пројекције документарних 
филмова: „Мирис жене“, 

„Тринаести спрат“, 
„Бекство из дивљине“, 
„Моја лепа госпођице“, 
„Живот кроз објектив“, 

„Шест степени би могло да 
промени свет“, „Шесто 

чуло“, радионице 
Америчка култура-истине 

и заблуде и Живот у 
великим градовима 

Америке. Одржана је и 
изложба фотографија Фото 
клуба Америчког кутка и 
редовни часови енглеског 

језика. 
 

 
 
 

17. август 2012. 

Помоћ породици Станојевић  
из Нове Брезовице 

 Градоначелник Врања Зоран Антић, његова заменица Бојана Величков и члан Градског већа 
Бранимир Стојанчић посетили су домаћинство Добривоја Станојевића, коме је крајем јула до 
темеља изгорела породична кућа у селу Нова Брезовица. Градско веће је на седници одржаној 15. 
августа одобрило хитну новчану помоћ породици Станојевић у висини од 50.000 динара.  

 

ТО ВРАЊЕ 

 
„Блиц жена караван“ је 
крајем јула стигао и до 
Врања. На тргу Станише 

Стошића испред 
Народног Музеја, у 

ресторану „Калдрма“, 
екипа „Блиц жене“ је 
дочекана врањском 

самсом и другим 
пекарским производима 
припремљеним у пекари 
„Традиција“.  Гости су 
имали прилику да виде 

део рукотворина из 
„Врањског излога“, а 

представник ТО Врање 
је показао  

заинтересованим 
гостима  део туристичке 

понуде Врања.  
 
 

 

 
ОМЛАДИНСКИ 

САВЕЗ 

 
Поводом учешћа на 

овогодишњој манифестацији 
„Дани Врања“, Омладински 
савез је у августу радио на 

припреми премијере 
филмског приказа „Лајање 
на звезде“, снимљеног по 

мотивима истоименог филма, 
у продукцији Регионалне 
Радио телевизије Врање и 

на извођењу представе 
„Школски сан“ драмске 
секције Основне школе 

„Бранко Радичевић“, 
радионица старог заната – 

дуборез. 
 

ВЕСТИ 

17. август 2012. 

Пријем за Екрема Мамутовића 
 

У Београду је одржана седница Председништва Сталне конференције градова и општина, којој су 
присуствовали и градоначелник Врања Зоран Антић и члан Градског већа Драган Спирић. На 
седници је било речи о изменама Закона о финансирању локалне самоуправе и реформи накнада, 
такси и других јавних прихода од значаја за локалну самоуправу. Усвојена је и одлука о 
формирању Радне групе СКГО за сарадњу са Министарством финансија и привреде, у којој су поред 
Града Врања који ће председавати Радном групом, још и градови Београд, Крагујевац, Ниш и 
општина Параћин. Циљ оснивања Радне групе је припрема и предлог адекватних законских решења 
која се тичу реформе јавних прихода.  
 

17. август 2012. 

Врање председава Радном групом за 
сарадњу са Министарством финансија 

 

Градоначелник  Зоран Антић и његова заменица Бојана Величков приредили су пријем за Екрема 
Мамутовића из Врања, освајача Прве трубе на Међународном такмичењу трубача у Гучи. 
Градоначелник Антић је рекао да труба заслужује да буде препозната као бренд града Врања и 
додао да ће врањски трубачи на наредним такмичењима наступати организованије, уз значајнију 
подршку града. Заменица градоначелника Бојана Величков је честитала велики успех првом 
трубачу света и додала да је успех утолико већи, јер је Екрем Мамутовић, са својим оркестром, био 
једини представник Врања на сабору у Гучи. 

 

17. август 2012. 

Прилика за развој сеоског туризма 
 У Врању су боравили представници Министарства пољопривреде, трговине, шумарстава и водопривреде, у 

оквиру пројекта „Сеоски туризам као извор додатних прихода за маргинална подручја у 
Јерменији,Грузији,Македонији и Србији“. Овај пројекат се реализује кроз заједничку регионалну 
иницијативу, коју финансира амерички фонд за Ангажовање кроз иновације. Главни пројектни циљ је 
промовисање шанси за алтернативно стицање прихода за маргинална подручја кроз истраживања 
потенцијала за развој сеоског туризма у поменутим земљама. Тим поводом, представници Министарства и 
Туристичке организације града Врања су обишли Првонек, Дугу Луку, Криву Феју, Ратаје и Александровац. 
Обављени су разговори са представницима месних канцеларија и домаћинствима заинтересованим за 
бављење сеоским туризмом, а најзанимљивија места ће се наћи на сајту који промовише сеоски туризам у 
Србији, Македонији, Јерменији и Грузији. 
 

 

21. август 2012. 

Пријем за представнике БИА, 
Полицијске управе и Војске Србије  

 Руководство Града Врања приредило је одвојене пријеме за представнике Безбедносно 
информативне агенције, Полицијске управе и Војске Србије, на којима је било речи о досадашњој 
сарадњи локалне самоуправе и служби безбедности и могућностима унапређења будућих односа.  
На састанцима је било речи и о функционисању локалне заједнице, као и о плановима 
руководства града за наредни период.  
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ВЕСТИ 

ВЕСТИ 

ДЕЧЈИ САВЕЗ 

 
Дечји савез града Врања је и 

августу наставио са 
реализацијом „Летње 

радионице-играонице“. Деца 
су се забављала уз нове игре 
и такмичила се у Квизовима 

знања. Настављено је 
дружење уз песме хора 

Колибри и Бранка Коцкице 
али и уз „Летњи биоскоп“. У 

августу је реализован и 
„Путујући караван“. Након 

Врањске Бање, деца су 
провела дивне тренутке на 
Бесној Кобили и Прохору 

Пчињском. Деца су у августу 
прошла кроз 85 нових игара, 
научила 4 песмице. У Квизу 

знања су се такмичили 5 
пута, кроз игру „Мали 

глумци“ прошли четири пута 
а у „Летњем биоскопу“ 
гледали цртани филм 

„Оливер Твист“, дечју серију 
„Сијамци“ и цртани филм 

„Петар Пан“. „Летња 
радионица-играоница“ је 

трајала 40 дана. 
 

 

21. август 2012. 

Пријем за учеснике „Златног пужа“ 
 

Заменица градоначелника Бојана Величков приредила је пријем за госте из земље и иностранства, 
учеснике фестивала „Златни пуж“, који je под покровитељством Града Врања, Министарства 
културе и Министарства омладине и спорта,  одржан од 20 – 26. августа у Врању. Величковa је че-
ститала члановима ШАФ-а јубилеј - 25 година од оснивања и изразила наду да ће 9. Интерна-
ционална дечја радионица изнедрити нове филмове којима ће се град Врање поносити. Директорка 
ШАФ-а Снежана Трајковић је рекла да ће млади аниматори, у интересантној и креативној 
атмосфери, урадити најмање три анимирана филма и један графит. Божидар Зечевић, председник 
АСИФА Србија, рекао је да је суштина анимације покушај да се цртежом оплемени свет. Он је 
истакао да је Школа анимираног филма у Врању, у претходних 25 година, успела да се наметне као 
узор свима у региону. „Златни пуж 2012“ окупио је близу 70 учесника из Србије, Италије, Бугарске, 
Македоније и Хрватске.  
 

23. август 2012.  

Градоначелник Антић разговарао са 
Полом Јукићем 

Градоначелник Врања Зоран Антић сусрео се са политичким саветником у Амбасади САД у Србији 
Полом Јукићем, са којим је разговарао о досадашњој сарадњи.Оцењено је да је она била изузено 
плодотворна, и да ће тако бити и у наредном периоду. По мишљењу Антића и Јукића приоритет је 
очување политичке стабилности, која је највећи услов за  бржи економски развој. На састанку је 
било речи и о функционисању владајуће већине у Врању, и према речима градоначелника Антића 
она је врло коректна и конструктивна. Такође, разговарало се и о пројектима које град Врање 
реализује. 

НАРОДНИ 
УНИВЕРЗИТЕТ 

 
ЈУ Народни универзитет из 

Врања, у сарадњи са 
Националном службом за 

запошљавање, 
организовала је обуку 
полазника за занатска 

занимања на територији 
Врања, Босилеграда и 

Гњилана. Обуку је 
завршило и сертификате 
добило 35 полазника и то 
за посластичара, бармена, 
пица мајстора, сервисера 
персоналних рачунара, 

месара, тесара и 
термофасадера. 

 
 

 

 

 

Припреме за предстојећи попис пољопривреде одвијају се у складу са упутствима Републичког 
завода за статистику, изјавила је заменица председника Градске пописне комисије Мирослава 
Младеновић. Према њеним речима све активности се одвијају по прописаном роковнику, а  
документа објављују на градском сајту и огласној табли Градске управе. За посао пописивача 
пријавило се 407 кандидата, а предвиђено је да тај посао у Врању обавља 50 лица, а у Врањској 
Бањи 11. Резервних пописивача у Врању биће 15, а у Врањској Бањи 7.Објављене су и коначне 
листе изабраних кандидата за претест за обуку за инструкторе у Врању и Врањској Бањи. Изабрано 
је 16 кандидата, који ће претест полагати почетком септембра. У истом месецу биће обављена и 
обука. Попис пољопривреде на територији Републике Србије трајаће од 1. октобра до 15. децембра 
ове године. 

 

24. август 2012.  

Попис пољопривреде 

 

ИСТОРИЈСКИ 
АРХИВ 

 
Историјски архив „31. 

јануар“ у Врању,  
поводом 50 година рада, 
у оквиру манифестације 
„Дани Врања“ приказаће 

изложбу архивских 
докумената 

„Југословенске владе 
1918-2006“ – Архива 

Југославије. Изложба ће 
бити приказана у 

Галерији Народног 
музеја од 6. до 27. 

септембра ове године. 
Врањска публика биће у 

прилици да види 297 
експоната који сведоче о 
раду влада Краљевине 

Југославије, СФРЈ, СРЈ и 
Државне заједнице 
Србије и Црне Горе. 

ВЕСТИ 
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ПРОГРАМ КУЛТУРНО-ТУРИСТИЧКЕ МАНИФЕСТАЦИЈЕ  
„ДАНИ ВРАЊА“ 01 - 07. 09. 2012. 

  
Овогодишња манифестација „Дани Врања“ окупиће велики број извођача, и одвијаће се на 
неколико локација у граду. Врањска публика имаће прилику да ужива у наступима овдашњих 
извођача, али и концерту групе Фрајле, затим Гаравог сокака, Тропико бенда, Мостар севдах 
бенда, оркестра Дејана Петровића и Биг Бенда. Велики део манифестације биће посвећен 
позоришту које је изгорело у пожару 2.јула, тако да ће овдашња публика на отвореном моћи 
да погледа неколико представа, и ужива у одломцима из античке драме у извођењу глумца 
Петра Михаиловића из Београда. У оквиру седмодневне манифестације своје програме имаће 
Музичка школа „Стеван Мокрањац“, Школа анимираног филма, Предшколска установа, 
Народни универзитет, Регионални центар за таленте. Планирано је отварање етно сајма и 
организовање презентације хране и старих заната. 
 

У Врањској Бањи је од 24. до 26.августа одржана традиционална туристичко културна 
манифестација "Дани каранфила" која је окупила велики број посетилаца. По традицији 
почела је будилицом, организован је етно сајам, отворена изложа академске сликарке Ане 
Крстић. Наступиле су глумице врањског позоришта које су извеле представу "Женски 
разговори", одржан је шаховски турнир, приређена презентација старих јела и изложба 
домаће радиности. Глумац Тихомир Арсић је одржао књижевно вече. У музичком делу 
наступили су Чеда Марковић, Јована Типшин са бендом, група Хари Мата Хари и Ана Бекута. 
Изабрано је и "Каранфил девојче" Ведрана Димић. Манифестација "Дани каранфила" први пут 
је организована 1963. године. 
 

ОДРЖАНИ „ДАНИ КАРАНФИЛА“   
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